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三月二十二日起繼續運作的 5個社區檢測中心及社區檢測站 

The 5 Community Testing Centres (CTC) and Community Testing Stations (CTS) that will 

remain in operation from March 22 

 

社區檢測中心／檢測站 

CTC/CTS 

承辦商 

Contractor 

服務時間 

Service Hours 

港島 Hong Kong Island 

1. 中環愛丁堡廣場 

Edinburgh Place, Central 

希華檢測（國際）有限公司 

Health Hope International Medical 

Laboratory Limited 

電話 Tel: 5741 5722  

電郵 Email: ctc@healthhope.hk 

10am-1:30pm;  

2pm-8pm 

 

2. 禮頓山社區會堂  

Leighton Hill Community Hall  

Prenetics 

電話 Hotline: 3008 8325  

電郵 Email: 

community_testing@prenetics.com 

10am-1:30pm;  

2pm-8pm 

 

九龍 Kowloon 

3. 梁顯利油麻地社區中心  

Henry G Leong Yaumatei Community 

Centre  

華昇診斷中心有限公司 

Sunrise Diagnostic Centre Limited 

電話 Hotline: 2818 9690 

電郵 Email: 

info@sunrisediagnostic.com.hk 

10am-1:30pm;  

2:30pm-8pm 

 

新界 New Territories 

4. 瀝源社區會堂  

Lek Yuen Community Hall  

安球醫學化驗所有限公司 

ONCO Medical Laboratory Limited 

電話 Hotline: 5446 7359  

電郵 Email: covid@onco.com.hk 

10am-1:30pm;  

2:30pm-8pm 

 

5. 元朗市東社區會堂  

Yuen Long Town East Community Hall  

華昇診斷中心有限公司 

Sunrise Diagnostic Centre Limited 

電話 Hotline: 2818 9690 

電郵 Email: 

info@sunrisediagnostic.com.hk 

10am-1:30pm;  

2:30pm-8pm 

 

室內／有蓋場地 indoor/covered venue 
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於惡劣天氣下的檢測服務安排 

(i) 位於室內／有蓋場地的社區檢測中心： 

 當八號或以上烈風或暴風信號／黑色暴雨警告生效時，社區檢測中心將會暫時關閉。倘若八

號烈風或暴風信號／黑色暴雨警告取消時，距離社區檢測中心關閉時間不足兩小時，檢測中

心當日將不會重新開放。 

 若社區檢測中心開放期間，天文台發出黑色暴雨警告，檢測中心會繼續提供服務予已經到達

中心的人士。 

 如社區檢測中心因惡劣天氣需要關閉，當天的預約將會取消，已預約的人士需要重新預約。 

(ii) 位於室外場地的社區檢測站： 

 在三號或以上熱帶氣旋警告信號／紅色或以上暴雨警告信號生效期間，社區檢測站會暫時關

閉。倘若三號熱帶氣旋警告信號／紅色暴雨警告信號於當日下午 1 時後才取消，社區檢測站

當日不會重新開放。 

 如社區檢測站因惡劣天氣需要關閉，當天的預約將會取消，已預約的人士需要重新預約。 

 

Service arrangements under inclement weather 

(i) Community Testing Centres (CTCs) located in indoor/covered venues: 

 CTCs will be closed temporarily if Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or higher / black rainstorm 

warning signal is in force.  If Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 / black rainstorm warning signal 

is cancelled within 2 hours before the closing time of CTCs, the CTCs will not re-open that day.  

 If a black rainstorm warning signal is issued during the opening hours of the CTCs, services will be 

provided to citizens who have already arrived. 

 If the CTCs are closed due to inclement weather conditions, all bookings that day will be cancelled and 

rebooking is required for people who have booked a timeslot that day. 

(ii) Community Testing Stations (CTSs) located in outdoor venues: 

 CTSs will be closed temporarily if Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above / the Red Rainstorm 

Warning Signal or above is in force. If Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 / the Red Rainstorm 

Warning Signal is cancelled after 1pm that day, the CTSs will not re-open that day. 

 If the CTSs are closed due to inclement weather conditions, all bookings that day will be cancelled and 

rebooking is required for people who have booked a timeslot that day. 

 

 


